
 

DIPLOMA ? 

 

Ik ben afgestudeerd op het Koninklijke Instituut voor de Marine als 

zeeofficier en operationeel analist. Ik heb als officier gevaren op vele 

schepen.  

Ik ben drie jaar lang de hoofdtrainer geweest van de gevechtsofficieren 

van de Koninklijke Marine. Daar krijg je geen diploma voor en daar vraagt 

men geen diploma voor. Daarvoor kiest men alleen de beste. Het 

opleiden van gevechtsofficieren vraagt een breed scala aan vaardigheden 

en uitstekend inzicht in mensen. Ik leerde en testte mijn jonge collega’s 

om de juiste beslissingen te nemen in complexe omstandigheden waarbij 

de consequenties extreem zijn. 

Ik ben begeleider geweest van vele officieren in opleiding en afstuderende bachelor, masters en 

promovendi. Veel daarvan met onderzoeken naar beslistheorie, teampresteren en leidinggeven. Ik 

heb aan de basis gestaan van een flink aantal leiderschapsopleidingen of daaraan verbonden 

cursussen en bijscholingen in de Koninklijke Marine. Ik gaf masterclasses en workshop over allerlei 

onderwerpen gerelateerd aan leidinggeven en presenteren. 

 

Ik heb echter geen civiel trainersdiploma of wetenschappelijk graad, 

ik ben kapitein luitenant ter zee (b.d.) en heb vijfendertig jaar ervaring 

 

 

Peter van Maurik 


